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Nieuwsbrief 30 juni 2022 

PvdA Zuid-Kennemerland 

Aan het werk 
Nu in onze gemeenten binnenkort de nieuwe wethouders wor-

den geïnstalleerd kan het grote werk beginnen. Het zal niet 

gemakkelijk worden.  

De oorlog in Oekraïne, de inflatie en de onzekerheid over het 

geld dat het rijk beschikbaar stelt aan de gemeenten, zullen 

impact hebben op de uitvoering.  

 

Het is daarom extra belangrijk onze ambities voor bestaanszekerheid, wonen en verduurza-

men goed in het vizier te houden. Gezien de kwaliteit van onze PvdA vertegenwoordigers, 

heb ik daar alle vertrouwen in. 

 

Zorgen 
Zorgen heb ik over de invloed vanuit gemeenteraden door de toenemende samenwerking in 

regio’s, zoals de MRA (Metropool Regio Amsterdam) en Veiligheidsraden. Natuurlijk is die 

regionale samenwerking noodzakelijk. Maar ik deel de zorgen van Ruud Koole over de mate 

waarin de besluitvorming wordt gevoed vanuit de gemeenteraden.  

 

Ruud Koole (emeritus-hoogleraar politieke wetenschappen en oud-voorzitter PvdA) uitte in 

de nieuwsbrief van het Centrum voor Lokaal Bestuur (CLB) een noodkreet over de uitholling 

van de lokale democratie, Door de decentralisatie van taken door de landelijke overheid en 

de toenemende regionale samenwerking staat de legitimiteit van het lokale bestuur onder 

druk. Op het sociaal terrein zijn er 49 verschillende regio-indelingen. De MRA is belangrijk 

voor de versterking van de infrastructuur in onze regio. Door de coronacrisis en vluchtelin-

genopvangcrisis krijgen de veiligheidsregio’s steeds meer verantwoordelijkheden. Het over-

leg in deze gremia wordt vaak gevoerd door de bestuurders (wethouders, burgemeesters). 

Besluiten worden in detail voorbereid. Maar raadsleden hebben vaak niet de tijd, expertise 

en de noodzakelijke informatie om grip te krijgen op deze besluitvorming. Koole stelt: “Uit-

gangspunt voor de oplossing van het groeiende democratisch tekort op decentraal niveau 

moet zijn dat politieke besluiten worden genomen op een niveau waarop ook een gekozen 

volksvertegenwoordiging aanwezig is.”  

 

Mij lijkt dit zowel voor wethouders als voor raadsleden een 

belangrijk aandachtspunt. Wethouders moeten ervoor zor-

gen dat de invloed van de raadsleden vergroot wordt en 

raadsleden moeten alert zijn en aangeven als ze denken 

buiten de boot te vallen. Samen zijn ze er immers verant-

woordelijk voor dat onze democratie beter gaat functioneren. 

 

André Broekmans, voorzitter PvdA Zuid-Kennemerland 

https://www.lokaalbestuur.nl/node/1037
https://www.lokaalbestuur.nl/node/1037
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Even bijpraten 

    Bloemendaal              Haarlem 
 

 

 

https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1 
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Toch mislukt 

De formatie in Bloemendaal zonder de VVD is 

helaas alweer geklapt. Er verscheen in de fase 

van installatie een integriteitsonderzoek, 

waarin 5 raadsleden als niet integer naar voren 

kwamen. Omdat een van deze leden de be-

oogde wethouder kandidaat was, is dit on-

danks een positieve screening toch zo hoog 

opgelopen in de media en het interne circus 

dat D66 deze kandidaat niet meer zag zitten 

als wethouder. Een poging om dan wel met 

steun van Zelfstandig Bloemendaal verder te 

gaan maar zonder wethouder, strandde.. 

 

Coalitie 

Vrij snel daarna belde de VVD die als grootste 

partij nu weer ruimte zag om regie te pakken. 

Zij willen samen met D66 en PvdA graag be-

sturen.  

 

Als PvdA hebben we hierop positief gerea-

geerd omdat we ook in deze coalitie ruimte krij-

gen om aan dezelfde opgaven te werken en 

onder andere de portefeuilles wonen en soci-

aal domein te trekken met onze wethouder 

kandidaat Attiya Gamri. Wij zijn daar zeer ver-

heugd over en onze handen jeuken. Na 8 jaar 

oppositie kunnen we actief meesturen om onze 

sociale doelen te bereiken. 

Verder was in de raadscommissies van juni 

aan de orde de grondexploitatie van vitaal Vo-

gelenzang. Een bouwproject van 72 woningen 

waarbij ook sportvelden en accommodaties 

worden verplaatst en vernieuwd. Dit plan gaat 

het vermoedelijk wel halen op 7 juli in de raad. 

 

In de commissie Samenleving ging het o.a. 

over een aangepaste subsidieverordening al-

gemene voorzieningen voor specifieke doel-

groepen, wat nog wel spannend is want de 

WMO-raad heeft zich hierover negatief uitgela-

ten.  

Harold Koster, fractievoorzitter PvdA 

 

 

 

 

Op 17 juni is feestelijk het nieuwe coalitieak-

koord “Actie! Aan de slag voor een sociale, 

groene en leefbare stad” gepresenteerd. De co-

alitie van PvdA, GroenLinks, D66, CDA en Ac-

tiepartij maakten hier hun plannen bekend voor 

de komende vier jaar. Op 22 juni is het akkoord 

besproken in de algemene ledenvergadering.   

Een sociale, groene en leefbare stad 

Er is in Haarlem een enorme wooncrisis. In to-

taal moeten er tot 2030 10.000 woningen ko-

men, waarvan 40% sociale huur en 40% middel 

dure huur/koop. De coalitie trekt fors extra geld 

uit voor armoedebestrijding met het verhogen 

van de minimaregelingen, extra geld voor het 

Jeugdsport- en Cultuurfonds en het aanpakken 

van energie armoede. De jeugdzorg en WMO 

krijgen jaarlijks circa acht miljoen euro extra. 

Met de grote behoefte aan personeel zijn er 

kansen om nog meer werkzoekende Haarlem-

mers naar werk te begeleiden. 

De klimaatcrisis vraagt om handelen.  We in-

vesteren in het vergroenen van Haarlem en het 

bevorderen van de mogelijkheden voor voet-

gangers, fietser en OV. We investeren in het 

opwekken van duurzame energie. 

Namens de PvdA zullen de volgende personen 
wethouder worden: 
Floor Roduner: Financiën, Volkshuisves-

ting (Ruimtelijke Ontwik-
keling & Wonen), Monu-
menten en Wijkplatforms 

Diana Van Loenen: Zorg (WMO, Welzijn, 
Volksgezondheid), Cul-
tuur en Sociale zaken 
(Werk & Inkomen, minima 
en schulden) 

 
We zijn heel trots op ons akkoord, waarmee we 
de mooie verkiezingsuitslag van 16 maart heb-
ben weten te verzilveren. Het hele akkoord kun 
je lezen via deze link. 
 
Maarten Wiedemeijer en Floor Roduner 

 

https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1
https://haarlem.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/96/2022/06/Coalitieakkoord_2022-2026-T-1.pdf
https://haarlem.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/96/2022/06/Coalitieakkoord_2022-2026-T-1.pdf
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Nieuw college:  

In de raad van  2 juni jl. is het nieuwe college 

van burgemeester en wethouders geïnstal-

leerd, met als wethouders : Anneke Grummel  

(D66), Sam Meerhoff (PvdA), Eveline Stam 

(VVD) en Arianne de Wit (CDA). Verder is 

het coalitieakkoord op hoofdlijnen toegelicht 

en zijn (kritische) vragen van de oppositie 

(GroenLinks en HBB) beantwoord.  

 
Ten slotte werd Celmo Vidal Queta als 

raadslid voor de PvdA geïnstalleerd.  

Raadsagenda 

Het merendeel van de in de raadscommis-

sies besproken stukken is als hamerpunt 

naar de gemeenteraad doorgeleid. Zo ook de 

jaarrekening 2021, die sluit met een positief 

saldo van ruim € 2,6 miljoen, waarvan een 

kleine € 800.000 wordt overgeheveld naar 

2022 en € 1,8 miljoen toegevoegd wordt aan 

de algemene resterve. 

Eén van de bespreekpunten in de raad van 7 

juli as. wordt de kaderbrief 2023 en de Voor-

jaarsnota 2022. De financiële positie van 

Heemstede is gezond. In de begroting 2023 

worden extra middelen vrijgemaakt om de 

ambitie uit het coalitieakkoord te realiseren. 

 

Samen maken we Heemstede 

Op 22 juni organiseerde de gemeente een 

bijeenkomst ‘Samen maken we Heemstede’ 

in College Hageveld. Op zoek naar nieuwe 

manieren waarop inwoners en gemeente be-

ter samen kunnen optrekken. Inwoners we-

ten immers als geen ander wat belangrijk is 

voor hun leefomgeving én voor Heemstede.  

Onderdeel van het programma was een ken-

nismaking met het fenomeen ‘Burgerberaad’, 

een methode waarbij een groep gelote inwo-

ners op basis van uitgebreide informatie en 

overleg aanbevelingen doet over beleid of 

complexe onderwerpen.  

Romée Pameijer, fractievoorzitter PvdA 

 

De Zandvoortse kiezer koos in maart nieuwe, 
lokale partijen. Jong Zandvoort werd de groot-
ste, met het CDA dat zich profileerde als De 
Dorpspartij en daarna de Ouderenpartij. Bij el-
kaar 9 van 17 zetels en de meerderheid. Ge-
zocht werd naar verbreding met de VVD. In 
juni werd het coalitieakkoord Voor Zandvoort 
gepresenteerd. Hieronder de reactie van de 
fractie.  
  
De PvdA is positief dat het beleid wordt door-
gezet dat de vorige raadsperiode in gang was 
gezet en nu richting uitvoering gaat. De wo-
ningbouwprojecten, de opkoopbescherming, 
extra jongerenondersteuning, het duurzaam-
heidsbeleid en de ambtelijke fusie met Haar-
lem: worden niet teruggedraaid. Ook in het so-
ciaal domein blijft het voorzieningenniveau ge-
handhaafd.  
  
Kritisch is de fractie over het ontbreken van 
concrete voorstellen en financiële onderbou-
wing. Voornemens zijn globaal. De PvdA heeft 
aandacht gevraagd voor de gevolgen van de 
energiecrisis en inflatie, voor de lagere inko-
mens de kinderen in Noord - 1 op de 4 groeit 
op in armoede- en de groeiende groep huis-
houdens die de energierekening niet kan beta-
len. Coalitiepartijen zegden toe bij de begroting 
met concrete voorstellen te komen om te in-
vesteren in (energie-) armoedebestrijding en 
kansengelijkheid.   
  
De invulling van een nieuwe bestuurscultuur is 
door ons ook aan de orde gesteld. Ook hierin 
is het akkoord niet concreet. De afgelopen pe-
riode waren er 3 bestuurscrises. De grote frac-
ties VVD en OPZ liepen weg van bestuurlijke 
verantwoordelijkheid. Vanuit de oppositie werd 
veel op de man gespeeld. De twee voormalige 
oppositieleiders Hendriks (was VVD nu JZ) en 
Kramer (OPZ) worden wethouder.  De nieuwe 
coalitie stelt voor niet om te kijken en een 
tweede kans te geven. PvdA onderschrijft de 
noodzaak van een betere bestuurscultuur en 
wil zich graag constructief kritisch opstellen. 
Daarvoor moet duidelijk zijn welk gedrag en 
werkwijze de coalitie zal tonen.  Alle partijen 
hebben op ons verzoek gereageerd en toon-
den zich bewust van de fouten van het verle-
den. Er is beterschap beloofd met de verzeke-
ring dat inwoners en gehele raad beter betrek-
ken gaat worden bij beleid. 
 

Maaike Koper, fractievoorzitter PvdA 

https://www.heemstede.nl/fileadmin/heemstede/documenten/College/Coalitieakkoord_Heemstede_2022-2026.pdf
https://www.heemstede.nl/fileadmin/heemstede/documenten/College/Coalitieakkoord_Heemstede_2022-2026.pdf
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Agenda en oproepen 
Kandidaatstelling waterschap HHR 2023 van start 
Samen met de verkiezingen voor de Provincials Staten in 2023 kan er ook voor de Water-

schappen worden gekozen. De PvdA Zuid-Holland toept kandidaten op zich voor de PvdA 

fractie verkiesbaar te stellen. Op 30 juni gaat de kandidaatstelling open voor de lijsten van de 

Waterschappen in Zuid-Holland. Het waterschap Hoogheemraadschap van Rijnland valt 

hier ook onder. De regio Zuid-Kennemerland valt onder het werkgebied van Rijnland. 

 

Woon je in de regio Zuid-Kennemerland en heb je als PvdA-lid interesse om je in te zetten 

voor de PvdA in dit waterschap? Dan kun je je vanaf 30 juni tot 1 september kandidaat 

stellen. Voor meer (praktische) informatie over het verdere proces, de werkzaamheden, pro-

fielschetsen etc.klik hier.  

 

Landelijke voorzitter 
Esther-Mirjam Sent komt 7 september a.s. naar de af-

deling Zuid-Kennemerland 

Onze landelijke voorzitter, Esther-Mirjam, komt op woens-

dag 7 september naar Haarlem om onze afdeling te be-

zoeken. Zij wil vooral in gesprek met de leden. 

De woensdagavond beginnen we om 19:30 uur met het gesprek met Esther-Mirjam, daarna 

zal een Algemene Ledenvergadering volgen en we eindigen met een borrel om het begin 

van het politieke seizoen te vieren. De locatie wordt nog bekend gemaakt. 

In de afgelopen periode hebben de coalitieonderhandelingen plaatsgevonden en daar waar 

nodig zijn gemeentelijke AV’s georganiseerd. Dit heeft veel energie gekost van de betrokken 

(raads)leden. Het bestuur heeft daarom besloten dit jaar geen bijeenkomst te organiseren ter 

afsluiting van het politieke seizoen. In september gaan we met frisse moed weer aan de slag. 

 

Noteer verder alvast de volgende data in de agenda: 
 

zondag 18 september 15:00-17:00 uur  

locatie: Clubhuis PvdA, Truus Oversteegenstraat 169 

 

Boekenclub:  

We lezen een artikel van Jantine Kriens: Lokale partijen 

zijn geen bedreiging maar een kans. Het artikel verscheen 

in het blad van de Wiardi Beckmanstichting. 

  
  

https://zuidholland.pvda.nl/nieuws/stel-je-kandidaat-voor-de-staten-en-waterschappen/
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Terugblikken ALV Haarlem 22 juni 

Op 22 juni riep het bestuur de Haarlemse PvdA-leden op een ALV bij te wonen en in te stem-

men met deelname van de PvdA aan de coalitie. Daarbij werd uiteraard eerst ingegaan op 

het bereikte coalitieakkoord.  

Floor Roduner en Maarten Wiedemeijer zetten het coa-

litieakkoord uiteen: een beter, socialer, progressiever en 

meer groen akkoord dan van tevoren gedacht. Door de 

goede positie bleek het makkelijker om de eigen idealen 

te laten landen, vandaar dat het akkoord voor een heel 

groot deel overeenkomt met ons verkiezingsprogramma. 

De coalitie onderhandelingen verliepen stroef. Na een impasse werd Kees Vendrik (Groen-

Links) benoemd tot informateur. Een aanzet tot een coalitieakkoord werd geschreven door 

de PvdA, GroenLinks en D66. Deze werd voorgelegd aan andere partijen, waarin het CDA 

en de Actiepartij zich het beste konden herkennen. Zij zijn gevraagd om tot de coalitie toe te 

treden, met de volgende wethouders verdeling: PvdA (2); GroenLinks (1), D66 (1) en CDA 

(1). De Actiepartij neemt deel aan de coalitie zonder wethouder, een PvdA wethouder zal 

contact onderhouden met die fractie. De portefeuilles die de PvdA heeft gekregen zijn: Bouw, 

met ruimtelijke ontwikkeling, wonen, grondbeleid en financiën; Sociaal, met werk en inko-

men, schuld en minima, WMO en cultuur. 

Het akkoord neemt de uit de vorige collegeperiode opgestelde plannen mee om deze de ko-

mende jaren uit te gaan voeren. De winst voor de PvdA zit vooral in bouwen, werken, sociale 

zaken en vergroening. Spanning zit rond de wijkfora, de uitbreiding van het gereguleerd par-

keren, verduurzaming van de stad en de vele onzekerheden buiten de invloedssfeer van het 

lokale bestuur: de ontwikkeling van de economie, de oorlog in Oekraïne en de krapte op de 

arbeidsmarkt.  

Vanuit de vergadering werden vragen gesteld over de wijkfora, de werkwijze als grootste 

partij binnen de coalitie, de opstelling tegenover asielzoekers en statushouders, en waar de 

fractie spanning ziet (duurzaamheid; onderwijs; en mobiliteit). 

Met applaus wordt met acclamatie besloten tot deelname in 

het college van burgemeester en wethouders in Haarlem. 

De kandidaatstelling van Diana van Loenen als tweede wet-

houder wordt eveneens bevestigd. Zij is na een snel doch 

gedegen selectieproces door de selectiecommissie (Xander 

den Uyl, Marjan Adema, Maarten Wiedemeijer en André 

Broekmans) voorgedragen aan de fractie, die dit advies 

unaniem overnamen..  

Mededelingen 

• Bij de volgende ALV op 7 september 2022 komt Esther-Mirjam Sent op bezoek. 

• Het bestuur is nog altijd op zoek naar nieuwe bestuursleden, de huidige samenstel-
ling telt veel mannen dus de voorkeur gaat uit naar vrouwen. 

• De Haarlemse Roy Fillekes heeft zich verkiesbaar gesteld voor de functie van alge-
meen bestuurslid van de Jonge Socialisten van de PvdA Amsterdam. Hij neemt het 
op tegen twee anderen; om jong talent verder te brengen: stem op Roy! 
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Veel te doen bij Hoogheemraadschap Rijnland 
Roerige tijden bij Rijnland op het hoofdkantoor in 
Leiden. Er was de afgelopen periode veel discussie 
over Haarlem Waarderpolder: de rioolwaterzuive-
ring net buiten Haarlem.  
 
Na twee jaar vertraging is nu duidelijk dat op de lo-
catie in de Waarderpolder inderdaad een nieuwe ri-
oolwaterzuivering komt, met behoud van de karak-
teristieke slibtorens.  

 
Maar het besluit over de bijbehorende grondstoffenfabriek, de winning van biogas en de me-
dicijnrestenverwijderaar komt pas later. Het is jammer dat er door onduidelijkheid rond de be-
nodigde capaciteit vertraging is ontstaan. En bovendien is er nog geen toezegging van het 
college dat de uitstoot van broeikasgassen meegenomen wordt in de aanbestedingscriteria.  
Dat is naar onze mening wel nodig want het lachgas dat vrijkomt bij het zuiveringsproces is 
een serieus probleem. Lachgas heeft immers een veel sterker broeikasgaseffect dan CO2. 
Dus daar gaan we opnieuw over in debat!  
 
Inmiddels is er wel een besluit over het nieuwe waterbeheerprogramma: met water moet 

meer rekening gehouden worden in de ruimtelijke ordening. In het gebied van Rijnland heb-

ben we te maken met veenweidegebieden en slappe bodems. Met een stijgende zeespiegel 

wordt de bodem nog slapper en ongeschikt voor woningbouw. Niet elke vorm van landge-

bruik zou je daarom nog overal binnen Rijnland moeten faciliteren. De uitwerking volgt nog: 

er is veel overleg nodig met gemeenten en provincies.  

De weg naar energieneutraliteit is moeizaam: de ambitie is daarom bijgesteld.  

Rijnland is niet - zoals gepland - in 2025 energieneutraal, maar in 2030.  

De Unie van Waterschappen wil daarnaast dat de waterschappen zich verplichten om in 

2035 klimaatneutraal zijn. Dus niet alleen geen fossiele energie meer gebruiken, maar ook 

lachgas afvangen of compenseren. Dat steunen wij van harte, maar er zijn moties die deze 

ambities willen afzwakken. Wij dienen daarom zelf een motie in om de ambities wel te steu-

nen. Op 6 juli valt het besluit.  

Waterkwaliteit begint inmiddels een echt hoofdpijndossier te worden. Ondanks veel inspan-

ningen (die miljoenen kosten) lukt het nog niet de waterkwaliteit op orde te krijgen. Dit is ook 

voor veel andere waterschappen trouwens een groot probleem. Wij willen daarom meer we-

ten over de effectiviteit van de maatregelen die het college neemt. Ook moet er al duidelijker 

gecommuniceerd worden van de waterschappen naar het Rijk, dat we de gestelde doelen 

hoogstwaarschijnlijk niet gaan halen. Veel te doen dus. Wij zetten ons, last but not least, ook 

in voor democratisering van het waterschap. Dat is namelijk niet vanzelfsprekend. Van de 

coalitiepartijen wordt vooral loyaliteit aan het college verwacht; moties en amendementen ko-

men daardoor doorgaans niet vanuit de coalitie. De oppositiepartijen hebben echter getals-

matig geen meerderheid. Wellicht gaat het in de volgende bestuursperiode na de water-

schapsverkiezingen van 2023 echt anders! Daar pleiten we nu al voor! 

Belangstelling voor het waterschap? Volg onze bevindingen op de website waterdemocra-

ten.nl of neem contact op! We publiceren op de website regelmatig een verslag van de ver-

gaderingen. En volg de Waterdemocraten op twitter voor het actuele waternieuws.  

Pepijn Lewis, Dorette Corbey 

https://waterdemocraten.nl/
https://waterdemocraten.nl/


7 
 

 

Overige informatie 

Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 

25e van de maand aan bij aartlouwrier@outlook.com. Op onze website vind je informatie 

over de mensen achter de PvdA, de rode lijnen, de werkgroepen en de activiteiten!  

Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over te ma-

ken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. PvdA o.v.v. promotieactiviteiten 

Zuid-Kennemerland. Donaties kun je eenvoudig overmaken via deze link.  

Het bedrag staat op € 10, maar dat kun je zelf uiteraard aanpassen. 

mailto:aartlouwrier@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g

